
Ouderenpartij Diemen

Gemeenteraadsfractie

Diemen, 14 september 2022

Betreft: Het stellen van vragen volgens artikel 47 van het Reglement van Orde

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Diemen,

Geachte heer Boog,

Onze fractie heeft afgelopen vrijdag kennis genomen van de collegebesluiten van 6 september j.l.

Uit de besluitenlijst bleek dat er door het college twee besluiten waren genomen. Het laatste ging 
over de instelling van een inwonerspanel. In de besluitenlijst onder 2 was te lezen dat wethouder J. 
Prins dit punt van de agenda had gehaald en dat het college het voorstel had overgenomen.

De instelling van een inwonerspanel is een uitvloeisel van het raadsbesluit van 27 januari waarin het 
Ambitiedocument ‘Voor en met Diemen’  kaders voor Communicatie en Participatie is vastgesteld. 
Een van de onderdelen daarvan was de instelling van een inwonerspanel. De fractie van Ons Diemen 
heeft tegen dit raadsvoorstel gestemd. 

Naar aanleiding hiervan heeft onze fractie via de griffier navraag gedaan. Het is immers vreemd dat 
een collegelid een agendapunt van de agenda haalt en vervolgens het college het besluit het voorstel 
over te nemen. Zonder een toelichting te geven over een eventueel voorbehoud of tegenstem van 
een collegelid.

Via de griffier ontvingen we een antwoord van de wethouder waarin hij stelde dat het besluit 
abusievelijk in de besluitenlijst van het college was terecht gekomen. Het voorstel zou eerst aan de 
Werkgroep Meervoudige Democratie worden voorgelegd. Hierna is het collegebesluit uit Ibabs 
verwijderd. Ook hierover is geen toelichting aan de raad verstrekt.

Een en ander is aanleiding om u de volgende vragen te stellen in de gemeenteraadsvergadering van 
15 september:

1. Kunt u aangeven wat het college op 6 september heeft besloten over de instelling van een 
inwonerspanel?

2. Hoe is dat verwoord in de besluitenlijst van het college?
3. Waarom is na het antwoord van de wethouder het besluit tot instelling van een 

inwonerspanel verdwenen uit de besluitenlijst van het college?
4. Is er vanwege de tegenstem van de fractie van Ons Diemen op 27 januari sprake van een 

meningsverschil tussen collegeleden?
5. Wie is verantwoordelijk voor de totstandkoming van de besluitenlijst van het college?
6. Bent u met ons van mening dat het publiceren en daarna verwijderen van een collegebesluit 

verwarrend is en als amateuristisch kan overkomen? 

In afwachting van uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de fractie van de Ouderenpartij Diemen,

Peter Prins


